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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szalay-Bobrovniczky Kristóf, honvédelmi miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tettek-e lépéseket annak érdekében, hogy Rapport 
Richárd továbbra is nemzetünk színeiben versenyezzen?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
A napokban látott napvilágot az a sportbarátokat, de talán minden magyar embert szomorúan érintő
hír, miszerint Rapport Richárd a magyar sakk nemzeti kincse a jövőben román színekben folytatja
pályafutását,  miután  egy  szerb  származású  román  milliárdos  üzletembertől  visszautasíthatatlan
szponzori ajánlatot kapott.
 
Rapport  kanosszája  régóta  tart,  korábban  már  én  is  fordultam  írásbeli  kérdéssel  (K/18242)  a
kormányhoz annak érdekében, hogy kiderüljön: milyen lépéseket tesz a kormány annak érdekében,
hogy Rapport megfelelő megbecsülésben részesüljön. Az akkori válaszban ismertette a kormány
azokat a jutalmakat, amelyeket sakkozóink kaphatnak a nemzetközi eredmények után. Ez azonban
kevésnek  bizonyult  és  korántsem  emeli  egyenrangú  szintre  a  sakkot  a  hagyományos  olimpiai
sportágakkal.
 
A probléma oka, ahogyan azt egyébként a Magyar Sakkszövetség elnöke is jelezte, hogy a sakkozók
nem részesülnek a felkészüléseiket segítő Gerevich-Ösztöndíjból, így pedig nehezen biztosítható
számukra a nyugodt felkészülés. Vélhetően ez vezethetett Rapport döntéséhez is.
 
Tisztelt Miniszter Úr!
 
Tettek-e  lépéseket  annak  érdekében,  hogy  Rapport  Richárd  továbbra  is  nemzetünk  színeiben
versenyezzen?



 
Tervezik-e kiterjeszteni a Gerevich-Ösztöndíjat a sakkozókra is?
 
Várom válaszát!
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